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PREDLAGATELJ: Župan Občine Cerkvenjak 
 
GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 9. redni seji, dne 17. 12. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 8. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 6. 11. 2019, kot je predlagan. 

2 



 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 9. 
redni seji, dne 17. 12. 2019, sprejme  

ZAPISNIK 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 6. 11. 2019, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Fekonja, Franc Zorko, Irena Kozar, mag. 
Mirko Žmavc, Primož Čuček, Denis Ploj. 

 

3.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     4.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Boštjan Berlak in Primož Gjerkeš – predstavnika 
podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o.  in ga. Marina Cigut – predstavnica podjetja 
Cerop d.o.o.. 

 

ODSOTNI: 

/ 

 

Ad 1)   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda, na katerega člani Občinskega 
sveta niso podali pripomb in ga je dal na glasovanje. 

 

 



 

SKLEP ŠT. 55 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 7. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepov 3. dopisne seje Občinskega sveta. 
4. Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb ravnanja z odpadki v Občini Cerkvenjak. 
5. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2020. 
6. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

  

Ad 2)  Potrditev sklepov 7. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 7. redne seje Občinskega 
sveta in sprejeli 

SKLEP ŠT. 56 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 8. redni seji, dne 6. 11. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 7. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 25. 9. 2019, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  



 

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3)    Potrditev sklepov 3. dopisne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 3. dopisne seje Občinskega 
sveta in sprejeli 

SKLEP ŠT. 57 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 8. redni seji, dne 6. 11. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepa 3. dopisne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 11. 10. 2019, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
Ad 4) Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb ravnanja z odpadki v Občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, 
varstvo okolja in gospodarske javne službe, mag. Mirku Žmavcu. 
 
Mag. Mirko Žmavc pove, da so člani odbora na podlagi podrobne seznanitve o pripravi 
elaborata s strani podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o. in Cerop d.o.o., na 3. redni 
seji Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, 
sprejeli sklep, da ne podpirajo predlaganega sklepa o dvigu cene in ga predlagajo 
Občinskemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 



 

Župan Marjan Žmavc preda besedo predstavnikom podjetja Saubermacher Slovenija 
d.o.o. in podjetja Cerop d.o.o. . 
 
 
G. Boštjan Berlak predstavnik podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o. predstavi 
razloge za predlog povišanja cene in predlagani elaborat, ki je pripravljen za leti 2019 
in 2020 ter predstavi postopek od objave razpisa za podelitev koncesije, do oddaje 
končne ponudbe, 1. 4. 2017 ter podpis Koncesijske pogodbe v letu 2018. Pove, da je 
po oddani prijave na razpis, 1. 6. 2017 bila sprejeta Uredba o obvezni občinski 
gospodarski javni službi zbiranja komunalnih odpadkov ter se je začela izvajati v 
letošnjem letu in predstavlja novosti, ki so jih dolžni upoštevati v elaboratu in je tudi 
razlog za povečanje stroškov in cene za uporabnika. Predstavi stroške, ki so nastali na 
podlagi nove uredbe in ostalih dejavnikov, ki so ključnega pomena za dvig cen: 
zamenjava kontejnerjev z zaprtimi kontejnerji, podaljšani odpiralni čas zbirnega centra, 
dvig plač, povišanje stroškov goriva, ipd. Povišala se je cena sežiga frakcij ter padec 
cen reciklatov, kar je poglavitni razlog za povišanje cene obdelave in odlaganja. 
Predstavi tudi novost glede zbiranja kosovnih odpadkov, ki je v elaboratu predviden na 
klic uporabnika oz. gospodinjstva enkrat letno. Pojasni, da v letu 2019 do povišanja 
cen ne bo prišlo, saj je elaborat potrebno sprejeti na vseh šestih občinskih svetih občin 
in bo v primeru potrditve sklepa, nova cena pričela veljati s 1. 1. 2020 in bo za ca. 8,00 
€/leto višja od zdaj veljavne cene. Predstavi tudi cene v ostalih občinah po Sloveniji. 
 
Ga. Marina Cigut, predstavnica podjetja Cerop d.o.o. predstavi dejavnost podjetja in 
pove, da se predvideva dvig cene, katero je sprejelo že 27 občin v Pomurju, s 
sprejemom nove cene tudi na območju občin UE Lenart, bi prišlo do poenotenja cene 
na celotnem območju. Poudari da so drugi najcenejši izvajalec obdelave in odlaganja v 
Sloveniji in poudari, da bo tudi v primeru povišanja cene, podjetje še vedno poslovalo 
negativno in bodo primanjkljaj nadomeščali iz drugih dejavnosti podjetja. 
 
 
Ob 17.32 uri se seje udeleži član Občinskega sveta, g. Primož Čuček. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali:  
Denis Ploj, mag. Mirko Žmavc, Andrej Kocbek,  Franci Zorko in Irena Kozar.   
 
Vsebina razprave: 
Člani občinskega sveta so mnenja, da so občani povečanje količine odloženih 
odpadkov v letošnjem letu že plačali s poračuni v mesečnih obrokih. Dvig cene v tako 
kratkem času po podpisu koncesijske pogodbe je neupravičen. V prihodnje bo 
potrebno razmišljati o uvedbi tehtanja odpadkov pri gospodinjstvih. 
 
 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
  

SKLEP ŠT. 58 



 

Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/12, 109/12 in 
76/17), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 8. redni seji, dne 6. 11. 2019, 
sprejme Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb ravnanja z odpadki v Občini Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA  X 

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA  X 

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA  X 

Franc Zorko  DA  X 

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA  X 

Za predlagani sklep so glasovali 3 člani Občinskega sveta, 5 proti. Sklep ni sprejet. 

 

Ad 5)  Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2020. 
 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da je pripravljeni predlog proračuna za leto 2020 in preda 
besedo ge. Simoni Kramberger in g. Francu Bratkoviču, članu Komisije za proračun. 
 
G. Franc Bratkovič – član Komisije za proračun pove, da je komisija obravnavala 
predlagani proračun za leto 2020 in sprejela sklep, da se s predlogom proračuna 
strinjajo in ga Občinskemu svetu predlagajo v obravnavo in sprejem. Člani komisije 
predlagajo, da se premaknjene investicije dejansko izvedejo v prihodnjih letih, kot je 
planirano. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila sestavo proračuna, višino prihodkov in 
odhodkov. Prihodki v proračunu za leto 2020 so v višini 2.177.000,00 € in odhodki 
2.150.000,00 €, predstavi prenos sredstev, odplačilo dolgov in zadolževanje. 
Podrobno predstavi prihodke in odhodke ter načrt razvojnih programov, kar je 
predstavljeno tudi v gradivu. Za lažjo razumevanje, pojasni oznake v NRP-ju, ki 
prikazujejo letnice vključitve projekta v NRP. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Irena Kozar, Franci Zorko, Denis Ploj, Primož Čuček, Simona 
Firbas, Denis Ploj, mag. Mirko Žmavc in Andrej Kocbek. 
 



 

 
Podani predlogi: 
Ga. Irena Kozar - predlaga, da se del preplastitve ceste v Ivanjskem Vrhu (od Silve 
Toplak do Čeh Franca)  prične izvajati v letu 2021 in se uvrsti v NRP za leto 2021. 
 
Ga. Simona Firbas - predlaga, da bi študentom dajali finančne spodbude za opravljeni 
izpit oz. štipendiranje študentov na mesec.  
 
G. Primož Čuček - v proračun naslednjega leta se na postavki vzdrževanje občinskih 
cest prenašajo obveznosti iz prejšnjega leta. Predlaga, da se postavka poveča za 
ceno ene investicije in se v naslednje leto vstopi z nulo. Nadstrešek za občinske avte 
ni potreben in predlaga, da se Kangoo proda.  
 
 
G. Denis Ploj - razočaran nad predlaganim proračunom in načrtom razvojnih 
programov, saj je pričakoval, da bodo člani občinskega sveta sodelovali pri pripravi 
proračuna in se dogovorili o planiranih investicijah. Predlaga, da se zadeva glede 
odkupa zemljišča od Petroviča in ureditev parkirišča na tem zemljišču še enkrat prouči. 
Strošek ureditve brvi čez potok pri Lübi vodici je previsok. Predlaga, da za ureditev brvi 
čez potok pri Lübi vodici občina nabavi material in se angažira društva za pomoč pri 
izdelavi. 
 
 
Ga. Metka Lah Simonič pozove člane občinskega sveta k razpravi in razmisleku oz. 
zgodbi pri projektu postavitve igral pri OŠ. 
 
 
Povzetek razprave: 

• Uvrsti se 30.000,00 € za preplastitev ceste v Ivanjskem Vrhu v NRP za leto 
2021. 

• Sredstva namenjena za izdelavo nadstreška za občinski avto se namenijo za 
vzdrževanje občinskih cest. 

• Na vzdrževanju občinskih cest se izvajajo samo nujne zadeve, da se porabi čim 
manj planiranih sredstev. 

• V prihodnje se skliče neformalni sestanek s člani Občinskega sveta. 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 59 

Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 
14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), 29. člena 
Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-
ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
sprejme na svoji 8. redni seji dne 6. 11. 2019 sklep, da je Odlok o proračunu 
Občine Cerkvenjak za leto 2020, primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo, s 
podanimi popravki. 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
   
Ad 6)  Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Ga. Irena Kozar – prosi mag. Vita Kranerja za nadaljevanje aktivnosti glede ureditve 
optičnega omrežja v Ivanjskem Vrhu, v sodelovanju z Občino Gornja  Radgona. 
 
G. Franc Fekonja – prosi za ogled ceste pri Anželu v Čagoni, zaradi posedanja. 
 
G. Franci Zorko:  
-  Poda pripombe občanov glede pločnika v Brengovi (pohodne poti) in opozori, da 

čakajo na ureditev razsvetljave. 
- Pove, da je dobil informacijo, da pri zadrugi iz hidranta ne teče voda in prosi naj se 

preveri. 
- Opomni mag. Vita Kranerja na poslan mail glede priključitve gospodinjstva 

Stanetinci 3, na javno vodovodno omrežje. 
- Vpraša ali je že urejena cesta do Gomilnega grobišča v Brengovi. 
- V menu Društva vinogradnikov in ljubiteljev vina Cerkvenjak, povabi prisotne na 

martinovanje, ki bo 16. 11. 2019. 

G. Primož Čuček:  
-  Pohvali novo urejeno cesto in trg v centru Cerkvenjaka. 
-  Vpraša ali je možno, da se v Brezovjaku pri stranki, ki ne dovoli služnosti Elektru   

Maribor d.d., položi elektro vod pod cesto. 
 

G. Denis Ploj: 
- Pove, da je kot predsednik Komisije za turizem, s strani občanov dobil pobudo za 

sklic komisije. 
- Predlaga, da občina v prihodnje pristopi k izvedbi čezmejnih projektov. 
- Predlaga, da se v javna dela vključi tudi udeležence družbeno koristnih del. 
- Opozori na potrebno ureditev bankin ali širitev ceste v »črni luknji« in na križišče 

oz. priključek pri »šemejaku«, ki je po rekonstrukciji še ožji, kot je bil prej, kljub 
temu, da je predlagal širitev. 

 



 

 
Mag. Mirko Žmavc 
- Seznani z novo zaposlitvijo v vrtcu. 
- Pove, da je ureditev parkirišča za občino in pri šoli bila dobra odločitev, saj so 

odtoki pri šoli bili v slabem stanju in potrebni sanacije. 
 
G. Andrej Kocbek 
- Opozori na potrebno čiščenje potoka v Andrenski grabi. 
- Opozori na grbino v »Peklarovem« ovinku, kjer se čuti prehod asfalta. 
- Opozori na nevarno ograjo na zemljišču v lasti g. Pintariča in na invazivne rastline, 

ki tam rastejo. Predlaga, da ga občina pisno opozori, da uredi parcelo in zagotovi 
varnost. 

- Smiselno je namestiti tablo v Brengovi (pri Slačeku), ki bi označevala pohodno pot. 
 
 

G. Marko Kocbek pojasni, da je grbina zaradi prehoda asfalta v »Peklarovem« ovinku 
nastala zaradi naklona ovinka in premajhnega radija. 

Ga. Simona Firbas - opozori na neustrezno vgrajen kanal (vdolbino) na križišču pri 
Bračeku. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.20 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


